
Val av 
kongress-
ombud
Nu är det dags att välja vem du vill ska 
företräda dig på partikongressen i 
Göteborg den 28 maj till den 1 juni! 
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Jag är driven och brinner för förändring och alla 
människors lika värde och rätt. Genom mitt fackliga och 
politiska engagemang genom åren har jag fortfarande 
drivet och viljan att jobba för en god arbetsmiljö, 
jämställdhet och jämlikhet. Karensavdraget är en stor 
orättvisa som måste bort, det är en självklarhet och 
viktig fråga för mig. 

Jag skulle bli otroligt stolt om jag skulle bli vald och 
skulle jobba hårt för att vårt område ska synas och höras 
under kongressen. 

Hej jag heter Jörgen Johansson och är ordföranden i 
�Mysingsö S-förening, Oskarshamn!� 
Mitt första intresse är rättvisa och fördelningspolitik! 
Har varit aktiv inom arbetarrörelsen sedan 1978 och 
brinner verkligen för rättvisa!

Är vi inte alla gamla SSU:are?
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Catrin Alfredsson, 47 år, Oskarshamn, Undersköterska

Jörgen Johansson, 60 år, Oskarshamn, Bussförare
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Jag blev anställd i början av 2000-talet på Södra Wood i 
Mönsterås. Nästan direkt fick jag frågan om att gå med i 
facket, vilket vid den tidpunkten var skogs & trä-facket. 
Utan att egentligen veta så mycket om vad facket var för 
något så gick jag med. Ett beslut jag aldrig har ångrat.  
Idag har jag stort fackligt engagemang. Jag har under 
drygt 4 år fått förtroendet att vara ordförande för 
GS-facket avdelning 3 Öst.  

Förra kongressen fick jag förtroendet att åka som 
ombud. Det var en fantastisk upplevelse att få vara med 
och påverka den politik S ska driva framåt. En viktig 
fråga för mig är arbetstiden. Sverige har halkat efter sina 
nordiska grannar och vi behöver fatta stora och viktiga 
beslut framåt för att minska arbetstiden. Senaste gången 
vi minskade arbetstiden var på 70-talet och nu måste det 
vara dags igen! 

Erik Jonsson, 43 år, Mönsterås, Sågverksarbetare

Jag arbetar till vardags som sjuksköterska som jag gjort 
sedan 2008. Jag har provat på lite olika konstellationer 
av detta yrke men just nu huserar jag i Högsby kommuns 
hemsjukvård där jag jobbat sedan 2020. 

Politiskt är jag i Högsby invald i fullmäktige, 
kommunstyrelsen samt ersättare i sociala utskottet. Jag 
är även ordförande i Högsby arbetarekommun. Jag ser 
mig själv som en person som får saker gjorda, kanske för 
att budskapet: gör det du kan idag för att imorgon kan 
det vara försent. 

En röst på mig är en röst för vården och det sociala.  

Axel Jonsson, 42 år, Högsby, Sjuksköterska
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Jag har alltid hjälpt andra människor så långt tillbaka jag 
kan minnas och kommer att kämpa för andra så länge jag 
kan och orkar.

Driver en hjälp-grupp på Facebook där jag hjälper 
utsatta människor, människor som inte får vardagen att 
gå ihop, som inte har mat på bordet och inte har råd att 
köa julklappar eller födelsedagspresenter till sina barn.

När det gäller politiska frågor så ligger mitt hjärta 
mycket i arbetstidsfrågor och att alla människor ska 
kunna försörja sig både genom arbete men även om man 
blir sjuk och får sjukersättning. 
 
Jag tackade jag till nomineringen till partikongressen 
dels för att jag gillar utmaningar men också för att se det 
politiska i ett större perspektiv. 

Lena Svensson, 65 år, Mönsterås, Vårdare

Jag brinner för ganska mycket och har en stor bredd.� 
Mina hjärtefrågor är:
Demokrati 
Säkerhet. Vi ska kunna gå trygga på våra gator.�
Våra unga och barn måste få en trygg framtid.��
Sjukvården.
Mäns våld mot kvinnor. 
Jämställdhet.

Varför vill jag åka!
Jag vill åka för att jag vill se en förändring. Jag känner att 
jag har något tillföra. Samt att jag har fått förtroendet att 
kunna åka.

Ann-Charlott Lindström, 55 år, Mönsterås, 
Lokalvårdare
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Det jag brinner för är att vi pensionärer ska ha ett 
drägligt liv. Vi ska kunna leva livet hela livet. Och för att 
vi ska kunna göra det behövs två saker! En mycket bättre 
pension för dom som har minst och en bra omvårdnad 
när det behövs. Lite kortfattat hur svårt kan det vara? 
Inför en gas i pensionssystemet, och se till att 
undersköterskor får en lön dom kan leva på så att yrket 
blir mer attraktivt och anpassa barnomsorgen till deras 
arbetstider.
Varför jag vill åka till kongressen? 

Skulle vilja känna av det politiska klimatet gällande oss 
pensionärer just nu. Hur framtiden generellt är tänkt att 
fungera med ett Socialdemokratiskt styre. Låter 
intressant med förnyat tänk , gamla värderingar som ska 
komma tillbaka. Nyfiken på om det är något man känner 
igen som gammal socialdemokrat. 

Helen Tellmo, 65 år, Ålem, Ordförande PRO 


